
Bestyrelsesmøde 2020-03-05 kl. 18:00 

Kulturhuset 

Deltagere: Henrik, Tove, Hanna, Jes 

Afbud: Aase T.P.  

Dagsorden 

1. Referat fra møde 2019-12-05 

2. Korets økonomi (Henrik) 

3. Forhold vedrørende Kulturhuset (Aase) 

4. Koncertudvalget (Jes) 

5. Status for arbejdspladsvurdering (Henrik) 

6. Opdateret info til nye medlemmer (Jes) 

7. KODA  

8. Generalforsamling 2020-03-12 

9. PR for kommende koncerter 

10. Sommerafslutning 

11. Eventuelt 

12. Næste møde 

 

Referat 

ad 1. Referatet godkendt 

ad 2. Honorar til Vagn for workshop forøget til 5000 kr. pga nyt arrangement som ikke indgik i den 

oprindelige aftale. 

ad 3. Elklaver er anskaffet 

ad 4. Jes redegjorde for koncertudvalgets møde 2020-02-27, med henvisning til mødereferatet. Udvalget 

har, som baggrundsmateriale vedrørende forslag til generalforsamlingen om nedlæggelse, formuleret en 

beskrivelse af udvalgets arbejde, som indgår i referatet.   

ad 5. Henrik har udarbejdet en APV udfra det spørgeskema der ligger på ATs hjemmeside. Den skal 

gennemgås med Denis og efterfølgende lægges på korets hjemmeside. Henrik og Hanna vil forinden drøfte 

eventuelle ændringer i formuleringer.   

ad 6. Korets infomationsfolder er opdateret med faktuelle ændringer, og vil for fremtiden udelukkende 

være tilgængelig i elektronisk version fra nodehjemmesiden. 

ad 7. Henrik vil undersøge om koncerter der udelukkende indeholder satser hvortil der ikke er knyttet 

rettigheder, også skal indberettes til KODA, og dermed medregnes i de to årlige selvarrangerede koncerter 

som vi har aftale om.  

ad 8. Indkaldelse er udsendt 2020-02-25. Der er enighed om at foreslå Eigil som ordstyrer og Annalisa som 

referent. 

Ida har tidligere fremsendt et forslag til punkt 6 om ændring af korets prøvetid til 19:00 til 21:30. Hun har 

efterfølgende trukket forslaget tilbage da det vil medføre en reduktion af undervisningstiden og dermed en 

ikke uvæsentlig reduktion i Denis´ løn.  



Aase Høg har fremsendt et forslag om nedlæggelse af koncertudvalget med henvisning til at der ikke 

længere er bopælskrav til et flertal af bestyrelsens medlemmer. Forslaget er i strid med de gældende 

vedtægter og vil blive behandlet som forslag til vedtægtsændringer under generalforsamlingens punkt 6. 

Bestyrelsen kan ikke støtte forslaget om nedlæggelse af koncertudvalget. Bestyrelsens arbejde vedrører 

mange forhold som er repertoirevalg og koncerter uvedkommende, herunder regnskab, sikring af at vi lever 

op til myndighedskrav (databeskyttelse, arbejdspladsvurdering etc.), deltagelse i brugermøder for 

Kulturhuset, etc. Bortset herfra ser bestyrelsen en principiel fordel i at en relativt bred kreds af korets 

medlemmer er involvert i korets drift, og den har intet ønske om at overtage ansvaret for valg af repertoire 

og organisering af koncerter. Henrik vil til næste møde udarbejde en oversigt over bestyrelsens opgaver. 

ad 9. Vi har en liste over email adresser udarbejdet ud fra tidligere bestilling af billetter over billet@bkk.dk, 

som kan benyttes til at informere om kommende koncerter i lokalområdet. Tove og Hanna vil koordinere 

denne liste med den liste over BKKs venner, som føres af Edith, med henblik på at undgå overlap. De vil 

endvidere overveje en mere systematisk tilgang til anvendelse af flyers og plakater i forbindelse med lokale 

koncerter, samt kontakt til lokalaviser.   

ad 10. I seneste kormeddelelse er datoen sat til tordag efter koncerten i Vestkirken, dvs 18/6. Det viser sig 

at Audite har en koncert den dag, hvilket ville forhindre Denis, Torben og Ida i at deltage. Som alternativ 

foreslås at afslutningen holdes umiddelbart efter koncerten i Vestkirken, dvs  lørdag 13/6. Aase Høg har 

tilbudt at lægge hus til på den oprindeligt planlagte dato men har samtidig antydet at der kan komme  

andre tilbud på banen. Det er samtidig uvist, om Aases tilbud også vil gælde en anden dato. Bestyrelsen 

afventer.     

ad 11. Intet 

ad 12. Næste møde 2020-09-03 

 

 

2020-03-06 

/Jes 


